
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU

REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU
PROTOKOLL

Jõhvis,                            28. augustil 2020

Koosoleku algus kell 13.30.
                 lõpp kell 14.15.

Osa võtsid: vt kvoorumi leht.

Koosolekut juhatas komisjoni esimees Eduard East,  protokollis volikogu kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 
1. Jõhvi Muusikakooli kontrollimisega seotud dokumendid ja toimingud 
2. Revisjonikomisjoni aasta tööplaani ülevaatamine (võimalikud ettepanekud) 
3. Teised tõstetatud teemad

1. Jõhvi Muusikakooli kontrollimisega seotud dokumendid ja toimingud
Ettekandja: Eduard East.
Eelmisel  revisjonikomisjoni  koosolekul  komisjoni  liikmed  olid  tutvunud  Jõhvi
Muusikakoolist  saabunud  dokumentidega.  Nüüd  tuleb  arvestada,  et  komisjoni
koosseisus  on  kolm  uut  komisjoni  liiget.  Komisjoni  liige  Paul  Paas  oli  esitanud
täiendava päringu, millele direktor Margit Raag oli vastanud.
Töölepingute ja käsunduslepingutega ei olnud võimalik tutvuda, kuna personali eest
vastutav töötaja oli puhkusel. Komisjoni liikmete seisuskoht oli, et lepingutega tuleb
kohapeal tutvuda.
Paul  Paas tutvustas  ka  enda  poolt  uutele  komisjoni  liikmetele  muusikakooli
kontrollimisega seotud dokumentatsiooni.
Jelena  Bezvoditskaja  tegi  ettepaneku  ja  Paul  Paas  toetas,  et  täiendavalt  kohapeal
peaks  ülevaatama  asjaajamiskorra  ja  õpetajate  tööle  võtmist  reguleeriv
dokumentatsioon.

Ühise arutelu tulemusena 

o t s u s t a t i: 

1.1  Volikogu  kantselei  edastab  kõikidele  komisjoni  liikmetele  tutvumiseks
muusikakoolile esitatud arupärimised ja kõik vastuseks saadud dokumendid.

1.2  Komisjoni  esimees  Eduard  East  ja  aseesimees  Paul  Paas  tutvuvad
kohapeal  töö- ja käsunduslepingutega ning vaatavad üle asjaajamiskorra ja
dokumentatsiooni, mis reguleerivad õpetajate tööle võtmist. 



2. Revisjonikomisjoni aasta tööplaani ülevaatamine (võimalikud ettepanekud) 
Ettekandja: Eduard East.
Vastavalt tööplaanile on IV kvartalis kavas teha järelepärimine Jõhvi Kunstikoolile.
Samuti tuleb teha kokkuvõte Jõhvi Muusikakooli kontrollist, koostada akt ja esitada
vallavalitsusele seisukoha võtuks.  Kas komisjoni liikmetel on ettepanekuid tööplaani
osas?

Ühise arutelu tulemusena 

o t s u s t a t i: 

2.1 Jääda varem kinnitatud revisjonikomisjoni 2020 aasta tööplaani juurde.

3. Teised tõstetatud teemad
Ettekandja: Paul Paas. 
Vallavalitsuselt  ei  ole  tänaseni  saabunud  vastust  Jõhvi  Keskraamaatukogu
kontrollimise aktile (saadetud vallavalitsusele 23.märtsil 2020).

Ühise arutelu tulemusena 

o t s u s t a t i: 

3.1 Volikogu kantselei edastab veelkord kontrollakti vallavalitsusele nende vastuse –
seisukoha saamiseks.

Komisjoni  liikmed  arutasid  ka  teisi  töökorralduslikke  aspekte,  milles  õiguslikke
tagajärgi toovaid otsuseid vastu ei võetud.
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